
Dagsorden og referat  Dato: 30. maj Tid: 17.00-19.00 

  
Sted: Hendonvej 12   

Emne: Forældrerådsmøde Mødedeltagere:  Marie Lykke Sommer Christiansen (Pædagogisk 

leder - Fritidscenter 4 – Syd og Rideklubben), Signe Marie Angelo (Ørn 
Amagerbrogade 4 klasse) 

 
Afbud: Anne Cathrine Herløv Rasmussen (Leder - Fritidscenter 4 – Syd 
og Rideklubben), Anders (medarbejder rep.), Christine Sofie Christensen 
(barn på JK 6 klasse) 

 
Fraværende: Lærke Mertz Thorup (barn på Hendonvej 4 klasse), 
Christian Christiansen (barn i JK 5. klasse).  

Formål med mødet:   
   

Forbered:   

Anvendelse af mødets resultat:    
  

Medbring:    

  

  

Emne  

Formål med punktet  

(- hvad skal vi 
udrette?)  

Proces  

(hvordan behandler vi 
emnet)  

Varighed  

Beslutning   

(referat – hvem gør 
hvad)  

1.   Bud på de 10 lukkedage i ´25. 

D. 14. -16. april (Påske). 

D. 1. maj 

D. 30. maj 

D. 5. juni (Kommunen har 

bestemt lukke dagen). 

D. 24. dec. (Kommunen har 

bestemt lukke dagen). 

D. 29. dec.-31. dec. 

  

De skal godkendes. 
  

Forældrerådet er blevet 

præsenteret et bud på lukke dage. 

Disse har været oppe i TRIO.  

Kan disse godkendes af 

Forældrerådet? 

 

Signe havde et bud på om man 

kunne ændre 1. maj til 6. juni. 

Marie vender bud fra signe med 

TRIO.  

 

AC har efter mødet undersøgt 

muligheden for at ændre bud på 

1. maj. Men det er beslutte i 

Københavns kommune at der er 

opstart 2. maj. 

  



1.   Info om ny PML og procedurer. 
 

Marie informerer. 
 

Jørgen som er TK på Hendonvej 

går på pension d. 30. nov. 

Derfor har vi søgt efter en ny 

PML. Dette har vi gjort internt. 

Der var samtaler i mandags og 

det blev Sandra, som pt. er ansat 

som pædagog på Hendonvej.  

Der vil være et overlap og en 

indkøringsperiode på 2 måneder. 

Børn og forældre bliver 

præsenteret for dette når tid 

nærmer sig.  

3.   Fremlæggelse af metode til 

trivselssamtaler, -jeres tanker 

ønskes som supplement.  

 
Marie fremlægger, -efterfølgende 

debat og supplerende tanker fra 

resten af mødedeltagerene.  

 
Det er et krav fra forvaltningen 

og er en del af tilsynet at der skal 

tilbydes trivselssamtaler. 

Vi har været udfordret på tids 

forbrug ift. antal børn v. 

personale timer. Vi har brygget 

på metode i et års tid og er nu 

klar på at sætte i gang. 

 

Marie fremlagde udkastet. 

Tilføjelser fra forældrerådet, som 

Marie kan tage med til næste 

PML møde: 

 

Hvad med de resurse  svage, ser 

de opslaget på AULA og hvordan 

kan vi i så fald nå dem? 

Hey hvordan har du det? Kort 

start og blik fang… 

Bud på ændring af spørgsmål: 

Ved du hvad de voksne hedder 

Har du lært nogle ny at kende, 

har du fået venner. 

 

Marie vender dette med PML 

gruppen. Signe har budt ind ift. at 

hjælpe. Når der er et endeligt 

bud sendes dette til Signe.   



4.  Kommende valg, -hvem ønsker 

at blive siddende.  

   Signe vil gerne blive siddende.  

 

 

5.       

6.       

7.  Andet:    Der er et ønske om at info på 

AULA kommer ud fredag og ikke 

mandag. Dette nævner Marie til 

PMLérne. 

 

Punkter til næste gang: 

Stærkt samarbejde og info om 

dette. 

 

 


